
KODELJEVO

Šibka točka
- obveščanje

»Prihodnje leto botno imeli
10-letnico svojega delovanja,« je
začel predsednik društva upoko-
jencev (DU) Kodeljevo Adolf
Jevšnik in nadaljeval:

»Prej so bili naši upokojenci
vključeni v moščansko DU.
Okrog 400 jih je bilo. Sedaj nas je
okrog 650 članov. Društvo ima
17-članski izvršni in 3-članski
nadzorni odbor, predsednika, taj-
nika in blagajničarko.

Dobra dela vseh pet komisij
(kadrovska, socialno-zdrav-
stvena, kulturno-prosvetna,
športno-rekreacijska in izletni-
ška), posebno izletniška. Le-ta
s svojo pripravo in izvedbo vsa-
kega izleta prispeva k tem^, da se
veča število članov, ki se med
sabo spoznavajo, se zbližujejo in
svojo razgibanost vnašajo tudi si-
cer v društvo. To se pozna tudi že
letos, čeprav smo imeli šele štiri
izlete.

Šibka naša točka namreč je ob-
veščanje - že medsobojno, pa
v KS med drugimi organizacijami
in društvi ter z njimi pa s samou-
pravnimi asociacijami. No, slišati
je, da se tu nekaj premika - da bi
se le kmalu tudi kaj premaknilo.
Vse komisije imajo svoje letne na-
črte, društvo kot celota pa ima
kajpak tudi svojega. Ena izmed
značilnosti letošnjega načrta so
predavanja. Naj jih navedem: Va-
rujmo se infarkta, Depresije in
starejši ljudje, Prehrana starej&ega
človeka, V boju za stabilizacijo.

Športno rekreacijska komisija
je že izvedla pohod od Rekarja do
Rudnika po trasi Poti spominov
in tovarištva. Kar 20 naših članov
je uspešno premagalo strmine Go-
lovca navzgor in navzdol.

Ker sem prevzel predsedstvo
DU Kodeljevo za tako močnima
predhodnikoma, kot sta bila Ja-
nez Erjavec in Anton Urbič, sem
se že na začetku mandata (letos
11. marca je bila skupščina) zare-
kel, da bom spoznaval člane ne
samo na sejah, marveč v neveza-
nih pogovorih kjerkoli. Res so se
odzvali že mojemu prvemu pova-
bilu in navdušeni nad tovarištvom
stika se jih je več takoj odločilo
tudi za delo v naših komisijah.
Z veseljem ugotavljam, da je kar
147 naših članov aktivnih in vest-
nih pri delu družbenopolitičnih
organizacij na Kodeljevem, v ob-
čini in drugje. Najtesnejše vezi pa
imamo s KO ZB in RK, ki jih je
vzpostavil že organizator DU Ko-
deljevo in prvi njegov predsednik
Ludvik Šefic.

V program vsakoletnega tcdna upo-
kojencev naše občine se bomo tvorno
vključili tudi letos. Posebni dcl pro-
grama pa so obiski naših starejših ob-
čanov - kar 77 jih je starcjših od 80
let, med njimi 50 žensk -, dalje piknik
s potjo v neznano in podelitev priz-
nanj tcr pohval najaktivncjšim našim
članom.

•V sobi na dvoriščni strani
stavbe KS spodaj - delimo si jo
s KO, ZB, ZRVS in RK - imamo
vpcljano dežurstvo, in sicer ob
torkih od 10. - 12. in ob sredah
od 16. - 18. ure.

Problemi? Do včcraj so bili to pro-
stori. Upajmo, da ne bodo vcč - kajti
če naj DU dobro dcla, mu morajo biti
osnovne možnosti omogočene. Tu jc
tudi problem denarja za uresničevanje
načriov, kajti samo z letno članarino
60 dinarjev ne gre. Poseben problem
so nizke (in prcnizkc) pokojnine ne-
kako 40 naših članov. Socialno-zdrav-
stvena komisija išče izhod za rešcvanje
te problematike i odgovornimi dru-
gimi dcjavniki. Obvcščanje sem že
omenil, spomnil bi lc, da štiri ure
dežurstva tedcnsko niso mišljcne kot
ustni časopis. Upokojenec pa bi rad
vedel - in tudi rabil - vcč tega o življe-
nju in delu kraja in še o čem drugem.
In še bi kaj naštcval, a naj o tcm
spregovorim kdaj drugič.« jc končal
predsednik A. Jevšnik. AM


